
PROTOKÓŁ NR 18/2022 

Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ  

z dnia 30 marca 2022 r.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – p. Jan Sołtys. 

O godz. 16.03 Przewodniczący powitał członków komisji oraz osoby zaproszone do 

udziału w posiedzeniu i otworzył posiedzenie komisji.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący komisji poinformował, że proponowany porządek posiedzenia 

zamieszczony został w systemie e-sesja. Zaproponował by dodać punkt Kontrola faktur 

za miesiące styczeń-luty 2022 r., punkt ten został umieszczony w punkcie 6 porządku 

posiedzenia.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie nw. porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 19.01.2022 r./. 

4. Kontrola w Referacie Ochrony Środowiska w zakresie realizacji ustawy o utrzymaniu 

porządku i czystości w Gminie Wieliszew. 

5. Kontrola w zakresie funkcjonowania komunikacji lokalnej.  

6. Kontrola faktur za miesiące styczeń-luty 2022 r.  

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie 3 głosami ZA. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 

19.01.2022 r./. 

Przewodniczący komisji poinformował, że projekt protokołu został zamieszczony w 

systemie e-sesja oraz został wydrukowany w celu zapoznania się. Uwag i zmian nie 

zgłoszono.  

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 19.01.2022 r. został przyjęty jednogłośnie 3 

głosami ZA.  

Ad. 4. Kontrola w Referacie Ochrony Środowiska w zakresie realizacji ustawy o 

utrzymaniu porządku i czystości w Gminie Wieliszew. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – p. Joanna Maj poinformowała, że na przełomie 

grudnia i stycznia wysłane zostały wezwania do mieszkańców, w celu uzyskania 

wyjaśnień, w związku z dokonaną analizą krzyżową. Przedstawione zostały zestawienia 

wpływów za gospodarowanie system odpadów komunalnych w lutym br. do lutego 2021 

r. zanotowano wzrost o 98 tys. złotych. Pani Joanna Maj wyraziła nadzieję, że nie będzie 

konieczności podniesienia stawki za odbiór odpadów od mieszkańców.  

W toku dyskusji radni poprosili o informacje jakie są wahania za płatność miesięczną za 

odbiór odpadów. W odpowiedzi p. Joanna Maj, poinformowała, że wszystko zależy od 

miesiąca i pory roku. W sezonie letnim następuje wzrost ze względu na wzrost odpadów 

zielonych. 

 



Ad. 5. Kontrola w zakresie funkcjonowania komunikacji lokalnej.  

Pani Anna Ziółkowska – koordynator ds. komunikacji gminnej, przedstawiła zestawienie 

kosztów ponoszonych przez Gminę Wieliszew na przestrzeni kilku lat oraz obecne 

przebiegi tras linii L9, L10 oraz L11, które kursują po terenie gminy. Pani Anna 

Ziółkowska omówiła przebieg tras linii autobusowych.  

Przewodniczący komisji poinformował, że docierają głosy by nie było zasadne 

funkcjonowanie linii L11 w jej obecnym przebiegu, jak również wydłużenie linii L34 do 

Olszewnicy Nowej poza godzinami szczytu. 

W odpowiedzi na te informacje Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska 

poinformowała, że wielokrotnie na spotkaniach z mieszkańcami podkreślane jest duże 

znaczenie wydłużenia linii L34 i cieszy się ona dużym powodzeniem.  

Pani Anna Ziółkowska poinformowała członków komisji również o przesłanym przez 

Zarząd Transportu Miejskiego w Warszawie piśmie, z jakim zwrócił się PKS Polonus, 

operator linii L. By prze waloryzować wartość umowy na świadczenie usług przewozu, ze 

względu na wzrost cen paliwa. ZTM poprosił o przedstawienie stawek cen za jakie 

Operator zakupuje paliwo. Z wyliczeń przedstawionych przez ZTM, gmina Wieliszew 

musiała by do umowy dołożyć ok 1 mln złotych na ten rok.  

Pani Anna Ziółkowska omówiła również funkcjonowanie programu Warszawa+. Gmina 

Wieliszew w programie jest od marca 2023 r. Obecnie wydano 1450 kart Wieliszewskiej 

Karty Mieszkańca.  

Przewodniczący komisji poprosił o informacje kiedy była ostatnia zmiana rozkładów 

jazdy.  

Pani Anna Ziółkowska poinformowała, że w połowie marca była zmiana rozkładów jazdy 

na kolei i wtedy również wprowadzane są zmiany w rozkładach autobusów by dostosować 

przyjazdy i odjazdy do pociągów.  

Przewodniczący komisji zwrócił również uwagę, na fakt że jedzie kilka autobusów w 

przeciągu paru minut. Poprosił o wyjaśnienie z czego to wynika.  

Pani Anna Ziółkowska poinformowała, że wynika to z faktu, że linie autobusowe mają do 

pewnego momentu wspólne przebiegi tras.   

Przedstawione zostały również przyszłe wyzwania związane z rozwojem gminy. Konieczne 

będzie przeanalizowanie obecnych przebiegów tras, w związku z rosnącą liczbą 

mieszkańców, a także z budową linii kolejowej do Zegrza.   

Przewodniczący komisji poprosił o informacje w jakiej w skali komunikację gminną 

wspomaga wprowadzenie przez Powiat Legionowski linii bezpłatnych.  

W związku z faktem, że na terenie gminy kursują trzy linie uruchomione przez Powiat. 

Cieszą się one również sporym zainteresowaniem mieszkańców.  

Przewodniczący komisji poprosił o informacje kiedy zostanie uruchomieniem linii 

autobusowej na ulicy Suwalnej.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że jest robiona organizacja 

ruchu na ulicy Suwalnej, gdzie zostaną wskazane lokalizacje przystanków. W listopadzie 

odbyło się robocze spotkanie z osobą odpowiedzialną za funkcjonowanie komunikacji w 

Powiecie. Wskazane zostało, że gmina ma zrobić organizację ruchu i pobudować 

przystanki, wtedy zostanie skierowana jedna z linii przez ulicę Suwalną.  

Przewodniczący zwrócił uwagę, że konieczne jest utworzenie przystanku przy ulicach 

Leśnej i Choinowej.  



Radny Łukasz Miętek poprosił o informacje na jakim etapie jest budowa ronda na 

skrzyżowaniu ulic Suwalnej i Nowodworskiej.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że Powiat Legionowski nie 

wyłonił wykonawcy i przekazał to zadanie do MZDW.  

Ad. 6. Kontrola faktur za miesiące styczeń-luty 2022 r.  

Członkowie komisji dokonali wyrywkowej kontroli faktur za okres styczeń-luty 2022 r. 

Dodatkowych wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak. 

Nieprawidłowości nie stwierdzono.  

Ad. 7. Sprawy różne.  

Nie zgłoszono. 

Ad. 8. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 17.12 Przewodniczący komisji podziękował za udział i zakończył posiedzenie 

komisji. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Anna Ziółkowska       Jan Sołtys 

 


